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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "• Mekkora uniós pénzösszegtől estek el a hazai 
egyetemek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Idén év elején robbant a hír, hogy az Önök által baráti alapítványoknak kiszervezett egyetemek nem
részesülhetnek EU-s forrásokban. Így ezen intézmények hallgatói és kutatói nem vehetnek részt az
Erasmus+ vagy éppen a Horizont programokban. Az Európai Bizottság szerint 2020-ban 22 622
magyar vett részt az Erasmus+ programjaiban, képzésüket az Európai Unió 40,45 millió euróval
támogatta, azaz nagyjából 15 milliárd forinttal. A tét hatalmas!

A fentiek alapján kérem válaszoljon kérdéseimre.

• Mekkora összeget fordított eddig a kormány a kieső támogatások pótlására?
• Mekkora uniós pénzösszegtől estek el a hazai egyetemek?


